



To whom it may concern

The Embassy of Switzerland in Riyadh and the State Secretariat for Economic Affairs SECO in Bern present their compliments to the Saudi Customs Authority.

According to an official communication from the General Authority of Foreign Trade (GAFT) to the Embassy dated 26 January 2021, the dismantling of tariffs for products listed under Category (B) of the Free Trade Agreement (FTA) between GCC States and EFTA States will be implemented by the Saudi Customs Authority as of 1 July 2020.

The Embassy and SECO therefore would like to kindly remind the Saudi Customs Authority to accord preferential treatment to imports of Category (B) products from EFTA States.

The Embassy of Switzerland and SECO thank the Customs Authority of Saudi Arabia for the attention given, and avail themselves of this opportunity to renew the assurances of their highest consideration.

Riyadh, 01.03.2021
Bern, 01.03.2021





ترجمة السفارة السويسرية بالرياض

إلى من يهمه الأمر

تهدي كل من سفارة سويسرا بالرياض وأمانة الدولة السويسرية للشؤون الاقتصادية SECO في بيرن أطيب التحيات إلى الهيئة العامة للجمارك السعودية.

وفقاً لبلاغ رسمي بتاريخ 26 يناير 2021 م من الهيئة العامة للتجارة الخارجية (GAFT) إلى السفارة السويسرية، ستباشر الهيئة العامة للجمارك السعودية تطبيق إلغاء التعريفات الجمركية على المنتجات المدرجة ضمن الفئة (ب) من اتفاقية التجارة الحرة (FTA) بين دول مجلس التعاون الخليجي ودول الرابطة الأوروبية للتجارة الحرة (EFTA) في الأول من يوليو 2020 م .

وعليه، ترحو كل من سفارة سويسرا بالرياض وأمانة الدولة السويسرية للشؤون الاقتصادية (SECO) في بيرن من الهيئة العامة للجمارك السعودية التكرم بمنح المعاملة التفضيلية للمنتجات المدرجة ضمن الفئة (ب) الواردة من دول الرابطة الأوروبية للتجارة الحرة (الإفتا).

تشكر كل من سفارة سويسرا وأمانة الدولة السويسرية للشؤون الاقتصادية (SECO) الهيئة العامة للجمارك السعودية على كريم اهتمامها وتعاونها بهذا الخصوص، وتنتهزان هذه المناسبة الطيبة للإعراب مجدداً عن فائق التقدير والاحترام .



الرياض في 1 مارس 2021 م
بيرن في 1 مارس 2021 م